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Protokół nr 27/2021
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego 20 kwietnia 2021 r.

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbyło się zdalnie za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams
oraz systemu eSesja. Omawiane materiały są udostępniane na stronie internetowej
www.kedzierzynkozle.esesja.pl

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-
gospodarczych;

2) Krzysztof Mirecki – radca prawny;
3) Beata Kaczyńska-Pogwizd – kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki;
4) Izabela Migocz – dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej i dyrektor

zarządzający Muzeum Ziemi Kozielskiej;
5) Tomasz Radłowski – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji;
6) Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury.

Obecność członków komisji - według obecności w systemie eSesja.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki.
W chwili rozpoczęcia obrad nieobecny był Ireneusz Wiśniewski, który dołączył do
posiedzenia.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne.

Ad 2.
Wnioski do porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
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2. Wnioski do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 26/2021 z dnia 23 marca 2021 r.
4. Sprawozdania z działalności za 2020 r.:

1) Miejskiego Ośrodka Kultury;
2) Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji;
3) Miejskiej Biblioteki Publicznej;
4) Muzeum Ziemi Kozielskiej.

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
6. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poinformował, iż nikt nie zgłasza wniosków
do porządku obrad i przeszedł do kolejnego punktu w porządku.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 26/2021 z dnia 23 marca 2021 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi przewodniczący poddał pod
głosowanie ww. protokół:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak
NIEOBECNI (1)
Ireneusz Wiśniewski

Ad 4.
Sprawozdania z działalności za 2020 r.:

1) Miejskiego Ośrodka Kultury;
2) Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji;
3) Miejskiej Biblioteki Publicznej;
4) Muzeum Ziemi Kozielskiej.

Dyrektorzy przedstawili swoje sprawozdania za 2020 r. (sprawozdania stanowią
załącznik do niniejszego protokołu oraz udostępniono na stronie internetowej
www.kedzierzynkozle.esesja.pl).

http://www.kedzierzynkozle.esesja.pl/
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Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki zapytał dyrektora Miejskiego Ośrodka
Kultury o straty finansowe przez pandemię w porównaniu z dochodami z 2019 r.

Piotr Gabrysz odpowiedział, że strata nie osiąga nawet 2% całego dochodu, ponieważ
plan budżetu 2020 r. opiewający ponad 4 mln 772 tys. w porównaniu z wykonaniem
różni się o 72 tys zł. Natomiast należy pamiętać, że część straty to brak dochodów oraz
nieodliczony VAT.

Ireneusz Wiśniewski przypomniał, iż od przyszłego poniedziałku rząd planuje
poluzować obowiązujące obostrzenia. W związku z tym zapytał dyrektora Miejskiego
Ośrodka Sportu i Rekreacji, czy planuje otwarcie Orlików.

Dyrektor Tomasz Radłowski odpowiedział, że poluzowanie obostrzenia nastąpiło od
soboty, więc są już otwarte Orliki.

Katarzyna Dysarz zwróciła uwagę na str. 6 „przychody rzeczowe” w sprawozdaniu
Miejskiej Biblioteki Publicznej i poprosiła o wyjaśnienie, co to są „darowizny na
czytaki”.

Dyrektor Izabela Migocz wyjaśniła, że są to urządzenia dla osób niedowidzących.

Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała o str. 8 w sprawozdaniu Muzeum Ziemi
Kozielskiej „koszty związane z czynnościami zarzadzania Muzeum w kwocie 12 tys
zł”, a mianowicie co wchodzi w skład tych kosztów.

Dyrektor Izabela Migocz powiedziała, że są to koszty z dwóch ostatnich miesięcy
roku, które Miejska Biblioteka Publiczna otrzymuje z tytułu zarządzania Muzeum
zgodnie z umową, o której radni zostali poinformowani.

Przewodniczący komisji powiedział, iż w sprawozdaniu znajduje się informacja, że w
drodze kupna Muzeum udało się pozyskać dokumenty budowlane Ziemi Kozielskiej,
poprosił o więcej informacji.

Dyrektor Izabela Migocz poinformowała, iż w 2020 roku udało się 749 obiektów
zdigitalizować tj. materiały, zdjęcia itp.

Jacek Król zapytał, dlaczego planuje się ograniczanie dostępności zdigitalizowanych
materiałów.
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Dyrektor Izabela Migocz odpowiedziała, iż nie planuje się ograniczania dostępności,
natomiast planuje się ukazanie w pierwszej kolejności
najciekawszych/najcenniejszych materiałów. Dodała, że wszystkie materiały zostaną
udostępnione, jednakże nie wszystkie naraz. Kończąc zaprosiła na stronę internetową
Muzeum, gdzie udostępniono bardzo dużo materiałów w trzech językach
i poinformowała, iż niedługo Muzeum będzie posiadało własną aplikację mobilną.

Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała, jakie planuje się warsztaty mobilne.

Dyrektor powiedziała, iż na bieżąco planowane są wystawy/warsztaty. Najbliższa
wystawa mobilna odbędzie się 11 maja poświęcona setnej rocznicy Powstania
Śląskiego. Projekt został dofinansowany z Urzędu Marszałkowskiego. 15 maja
odbędzie się Noc Muzeum, gdy będzie taka możliwość.

Ewa Czubek zapytała, czy były podejmowane kroki w sprawie pozyskania na rzecz
Muzeum „siekierki”, którą znalazło stowarzyszenie Relikt.

Dyrektor odpowiedziała, iż na pewno będzie to znalezisko Muzeum.

Przewodniczący komisji poinformował, iż nie ma więcej osób zgłaszających się do
dyskusji. Podziękował dyrektorom za udział i przeszedł do kolejnego punktu porządku
obrad.

Ad 5.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Członkowie komisji ustalili termin kolejnego posiedzenia na 18 maja 2021 r.
godz. 16:00

Ad 6.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący obrad podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 17:10
zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

Andrzej Kopacki

Protokołowała Joanna Motyl


